
Protokół nr XL/ 2014 

z obrad  Rady Gminy Raków 

z dnia 22.08.2014 

 

 Sesję rozpoczęto o godz. 9º° w lokalu Urzędu Gminy Raków /sala konferencyjna/. 

Obradom  przewodniczył Jerzy Nowak - Przewodniczący Rady, który otworzył sesję i powitał 

wszystkich obecnych. Z ogólnej liczby 14 radnych udział w obradach wzięło 14 radnych. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 W obradach Rady udział wzięli: Alina Siwonia – Wójt Gminy, Anna Pleban – Skarbnik, 

Krystyna Urbanowska – Sekretarz, Radna Rady Powiatu Kieleckiego – Barbara Barszcz,  

sołtysi z terenu gminy Raków. Lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 1 Otwierając obrady Rady Przewodniczący Jerzy Nowak stwierdził  quorum informując, 

że  zgodnie z listą obecności w obradach udział bierze 14  radnych, wobec czego Rada jest 

władna do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Ad. 2 Przewodniczący Rady przedstawił proponowany porządek obrad sesji, który zawiera 

następujące punkty: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie i przyjęcie porządku obrad sesji. 

3. Zatwierdzenie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Informacja Wójta Gminy Raków o podjętych działaniach między sesjami. 

5. Informacja Przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów ze wspólnego  

                posiedzenia komisji. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany w budżecie gminy na 2014r. 

b) wyrażenia zgody na objecie udziałów w Zakładzie Gospodarki 

Odpadami Komunalnymi Spółka z o.o. w Rzędowie, 

c) zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych oraz ustalenia ich 

przebiegu, 

d) uzgodnienia projektu uchwały Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego 

dotyczącej utworzenia Cisowsko - Orłowińskiego Parku 

Krajobrazowego. 



         7.  Wolne wnioski i zapytania. 

         8.  Zamknięcie obrad sesji. 

 

Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie porządek obrad. Za opowiedziało się   

14 radnych, przeciw 0 , wstrzymujących 0. Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 3 W tym punkcie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie zatwierdzenie protokołu 

z poprzednich sesji bez jego odczytania. W wyniku głosowania Protokół nr XXXIX/2014 

 z dnia  18 lipca 2014 br. z obrad  Rady Gminy został przyjęty.  

 

Ad. 4 Wójt Alina Siwonia przedstawiła informację o podjętych działaniach w okresie między 

sesjami,  informując, że:  

20.07.br.  uroczystości ,,70 rocznicy akcji Burza” w Ociesękach, 

21.07.br. rozmowa z marszałkiem Jarubasem na temat złożonych wniosków dotyczących 

dróg do gruntów rolnych, złożone zostały dwa wnioski wstępnie otrzymano dofinansowanie 

do jednego, 

28.07.br. otrzymano promesę powodziową w wysokości 150.000,00 zł  ze wskazaniem na 

remont mostu w Zalesiu, 

29.07.br zawarto aktu notarialnego w Staszowie na sprzedaż działki w Chańczy, 

05.08.br spotkanie z p. kierownik Irena Sochacką dot. magistrali rowerowej, która biegnie od 

Rakówki i kończy się w miejscowości Smyków. Mianowicie, ta magistrala biegnie ulicą 

Antoniowską i wchodzi w skrzyżowanie dwóch dróg wojewódzkich. Rzecz ma się tak, że ten 

obszar przy skrzyżowaniu jest objęty rewitalizacją i jednocześnie na tej samej powierzchni 

mają ruszyć prace związane z magistralą rowerową. Proponowano przejazd  ulicą przy urzędzie 

ale parametry szerokości do tej ścieżki nie pasują stąd opór żeby to było skrzyżowanie. W 

związku  z tym jest dylemat z wykonaniem bo raz, że uzyskano środki z RPO i powinno być 

wszystko zgodne z projektem żeby nie stracić stopnia dofinansowania i nie ponieść kary przy 

zmianach. Z drugiej strony nakłada się na to zadanie z magistralą rowerową i trzeba by te 

powierzchnie przebudować. Rozmowy na ten temat będą przeprowadzane w przyszłym tygodniu 

z projektantem, który projektuje magistrale i z p. Wagnerem, który ma prawa autorskie do rynku. 

Możliwy jest scenariusz, że wykonane zostanie to zgodnie z tym jak mówi rewitalizacja Urząd 

Marszałkowski to odbierze  i potem nastąpi zmiana na tej powierzchni, która jest konieczna do 

ścieżki, nakłada się jedna inwestycja na drugą, 

06.08.br. sporządzenie aktu notarialnego na sprzedaż działki w Szumsku. 



  W dalszej części informacji Wójt poinformowała, że mimo nagłaśniania w prasie lokalnej 

informacji o sprzedaży jest bardzo małe zainteresowanie. Do tej pory ze sprzedaży uzyskano 

niespełna 60 tyś zł. 

 Następnie Wójt poinformowała, że rozmawiała z pracownikiem Urzędu 

Marszałkowskiego p. Andrzejem  Łukasikiem na temat naszego dojścia do takiego jak dziś mamy 

stanu jeżeli chodzi o gospodarkę odpadami. Ten temat zainteresował p. Łukasika, który 

przedstawił sprawę Marszałkowi. W związku z tym uzgodniono, że gmina nasza będzie 

współpracować z Duńczykami na przestrzeni najbliższych trzech lat. Ambasada duńska wyraziła 

zgodę na taką współpracę, podoba im się to co robimy w obszarze ochrony środowiska między 

innymi konkursy ekologiczne, zakup pojemników  do gospodarstw. Pierwsza wizyta w Polsce 

będzie między 28 a 30 października tego roku, 

07.08.br. telewizja Polska Kielce w sprawie braku drogi w Nowej Hucie- Zagórze,  

09.08.br. kino plenerowe zorganizowane przez młodzież, 

11.08.br. spotkanie z dziećmi z Chańczy w świetlicy, 

14.08.br. narada z Inspektorem Nadzoru Budowlanego dotycząca procesu rewitalizacji, 

21.08.br podpisanie umowy z PROF na budowę wodociągu Głuchów, Głuchów Lasy, 

 21.08.br  wizyta Radia Kielce „Świętokrzyskie na Fali 25 lat wolności” prezentacja gminy 

 

W dalszej części informacji  Wójt poinformowała, że wykonano zadanie w Szumsku 

odnośnie budowy parkingu i skład opału. 

Wykonano również zadanie w Chańczy związane z wyłożeniem kostki przy OSP Chańcza 

i budowy ogrodzenia. 

 Ogłoszono przetarg na zagospodarowanie terenu wokół obiektu w Nowej Hucie. 

 Trwają również prace przy świetlicy w Rakowie.  

Następnie Wójt poinformowała, że otrzymano informację z oddziału Agencji Rynku 

Rolnego w Kielcach, że rolnicy mogą składać wnioski dot. zamiaru przeprowadzenia wycofania z 

rynku owoców lub warzyw z racji embarga. 

 

Ad. 5 Informację ze wspólnego posiedzenia Komisji Spraw Społecznych, Komisji Rolnictwa 

Ochrony Środowiska i Rozwoju Gospodarczego, Komisji Budżetu i Finansów przedstawił Karol 

Olsiński informując, że członkowie komisji zapoznali się z przedłożonymi materiałami, które 

zostały szczegółowo omówione i pozytywnie zaopiniowane.  

 

Ad. 6 Następnie Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania uchwały w sprawie 

 



a) w sprawie: zmian w budżecie gminy na 2014 rok,  uchwałę poddano pod głosowanie za 14, 

przeciw 0, wstrzymujących 0 . Uchwała Nr XL/250/2014r. została podjęta  stanowi załącznik nr 

3 do protokołu, 

 

b) w sprawie wyrażenia zgody na objecie udziałów w Zakładzie Gospodarki Odpadami 

Komunalnymi Spółka z o.o. w Rzędowie, uchwałę poddano pod głosowanie za 13, przeciw 0, 

wstrzymujących 1. Uchwała Nr XL/251/2014r. została podjęta  stanowi załącznik nr 4 do 

protokołu, 

 

c) w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych oraz ustalenia ich przebiegu, 

uchwałę poddano pod głosowanie za 14, przeciw 0, wstrzymujących 0. Uchwała Nr 

XL/252/2014r. została podjęta  stanowi załącznik nr 5 do protokołu, 

 

c) w sprawie uzgodnienia projektu uchwały Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego 

dotyczącej utworzenia Cisowsko-Orłowińskiego Parku Krajobrazowego, uchwałę 

poddano pod głosowanie za 13, przeciw 0, wstrzymujących 1. Uchwała Nr XL/253/2014r. 

została podjęta  stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Ad. 7 Wolne wnioski   

 

 W wolnych wnioskach głos zabrał radny Radny Czesław Bęben, który zwrócił się z 

prośbą budowy przystanku w Nowej Hucie. 

 

 Następnie głos zabrał Andrzej Stęplowski sołtys z Korzenna prosząc o poprawę drogi, 

która uległa zniszczeniu przez wywożące drzewo z lasu ,,Tatry”. Poprosił również z prośba o 

pogłębienie, wyczyszczenie  rowów na drodze Łukawa. 

 

 Do wniosków odniosła się Wójt Alina Siwonia mówiąc, że co do przystanku Urząd 

Gminy zwrócił się pismem do Świętokrzyskiego Zarządu Dróg o zaopiniowanie wniosku i w 

tym monecie czekamy na odpowiedź. 

 Jeśli chodzi o drogę w Korzennie gmina zainwestowała pewne środki w 

wyrównywanie tej drogi. Następnie Wójt poinformowała że jest w kontakcie z Nadleśniczym, 

który deklaruje, że poprawi drogę zarówno w Korzennie jak i w Papierni. 

 



Odnośnie drogi w Łukawie była deklaracja ze strony Starostwa, że rowy zostaną 

pogłębione oraz zostaną podcięte korzenie, które poodnoszą drogę i robią na niej falowania. 

 

Do tematu drogi w Łukawie odniosła się Radna Powiatowa p. Barbara Barszcz 

informując że dostała ekspertyzę od p. Godowskiego, która mówi, że nie korzenie są 

przyczyną niszczenia drogi. 

Głos zabrał Przewodniczący Rady informując radnych, że na dwa miesiące przed 

upływem kadencji radni składają oświadczania majątkowe to jest 16 wrzesień br. sekretariat 

Rady Gminy. 

 

Ad. 8 Przewodniczący Jerzy Nowak podziękował za udział w obradach sesji i dokonał 

zamknięcia obrad sesji godz. 9.30  

 

Na tym protokołowanie zakończono 

Protokolant: Grażyna Grosicka 

                                                                                                              

 

Przewodniczący Rady Gminy 

                                                                                                      Jerzy Nowak 

 

 

 

 

 

 

 


